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 100פרטיכל ועדת מכרזים מס'  

בחדר הישיבות  8/11/22מישיבת הודה שהתקיימה בתאריך 

משתתפים: 

יו"ר  - גב' דוברת וייזר 

מ"מ יו"ר  - י מר דני אדמסק

חבר - מר דני לביא 

חבר - מר ירון גדות 

מוזמנים: 

מבקר - מר ניסים בן יקר 

סמנכ"ל תפעול  - מר רמי נבון 

מנהלת מח' הכנסות, ממשלה ותקציבים  - הילל גב' רויטל 

הסכמים, מכרזים והתקשרויות. מנהלת תחום בכירה,  עו"ד עדי דייג הלפרן 

ס' מנהל אגף הכנסות העיריה וממונה על אכיפת גביה - מר ציון ברדה 

מנהלת אגף ביצוע תשתיות  גב' ליליה מאלישב 

הישיבה(.ע' מנכ"ל )הצטרפה בסוף   - גב' ניצן פרל 

מזכירת הועדה  - גב' לימור נסט 

יועץ חיצוני  - מר ברוך חייקין 

יועץ חיצוני.  - מר טירן זמיר 

בהעדר:

חבר - מר יעקב קורצקי

חברה  גב' בת שבע אלקובי 

חבר - מר מיכאל דורון 

 סדר היום: 

החלטה.  –בית עלמין מורשה מבנה הספדים וקמרונות  – 578/21מכרז פומבי מס' 

מדן והנחות כלליות בלבד. מציע אחד בשם  ומציעים. המכרז בנוי מא   2טירן: במכרז זה השתתפו 
. בדקנו את ההצעות  8.55%והמציע השני אולניק שנתן הנחה של  9.25%שתית שנתן הנחה של  

סיון המוכח בפרויקטים זהים. בבדיקה היו חסרות  יבעמידתן בתנאי הסף של המכרז, הסיווג והנ 
 ועדת מכרזים וביקשנו את אישורה לפנות למציעים  ואסמכתאות שניתנות להשלמה, הגענו ל



 

 

לקבלת השלמות המסמכים.  הועדה אישרה לנו זאת, פנינו למציעים להשלמות והם אכן השלימו  
המסמכים כנדרש. בבדיקת המסמכים נוכחנו כי שני המציעים עומדים בתנאי המכרז כנדרש ואין  

וגם   יה כיוון שהיא גם הזולה יותר י המציע חברת שתית מומלצת על ידנו לזכ  .תםמניעה לאשר או
 עמדה בכל תנאי המכרז. 

 דני ל: לכמה זמן המכרז? 

 ליליה: שנתיים. זה פרויקט  

 טירן: אין פה ענין של אחזקה.

 דברת: מה עלות הפרויקט? 

 ש"ח. 24,000,000ליליה: סדר גודל של  

גורמים המקצועיים ומכריזה על חברת שתית כזוכה במכרז  : הועדה מקבלת את המלצת ההחלטה
 זה לאור עמידתה בתנאי המכרז כנדרש וכן הגשת ההצעה הזולה ביותר. 

 כולם בעד. – : פה אחד הצבעה

 

החלטה   – מתן   שרותי לשכת שרות מחשוב וכ"א למח' הגביה   – 568/21מכרז פומבי מס' 
 חוזרת.

ערבות של אחד המציעים  לפסול   2021תה החלטה של ועדת המכרזים בתאריך ינואר  יברוך: הי 
כחודשיים ולאחר ההחלטה הסופית  י עקב מועד ערבות לא תקין. הליך המכרז עצמו הסתיים לפנ

של ועדת המכרזים לפסול את הצעת המציע א.ע הורביץ עקב הבעיה בערבות הגיש מציע זה  
א קיבל את החלטת הועדה ונתן החלטה כי על ועדת מכרזים  עתירה לבית משפט. בית המשפט ל

 ן. י לדון שוב בעני

עדת המכרזים לא  וה בו י י בעיריי תה לא תקינה ומעולם בכל שנותי דברת: הערבות שלו הרי הי
 הכשרנו ערבויות לא תקינות. 

דעת מהיועצים שלכם כולל ממני לפסול תמיד ערבויות באם יש   ותברוך: כל השנים קיבלתם חו 
פס"ד אדמונית החורש. כאן במקרה שלנו יתכן שהאשם נופל על הרשות. כיוון   לרבות לפי הן פגם  ב

תה צריכה גם לפרסם  ישהרשות פרסמה מועדים חדשים במכרז והי קיבל את הטענה שבית משפט 
פס"ד   , תמשיכו כך.שיש גם לערבות מועד חדש. אתם פועלים תמיד לפי הפסיקה וזה בסדר גמור

  ויחסו לזה כאילו זיאל תת  . זה מקרה חריג .ומתייחס לנסיבות מאד ספציפיות  יזה מאד נקודת
תעשו מה שאתם  כמובן , תמשיכו לפסול ערבויות פגומות. זו עצתי ואתם להכשיר ערבויות הלכה

 חושבים. 

 דוברת: אבל ראינו שהמציע קנה את מסמכי המכרז אחרי שתיקנו את התאריכים. 

ציע  המברוך: נכון. אבל בית המשפט לא מקבל את זה וזו החלטת בית המשפט שלאור עתירת 
    לא קיבל את החלטת הועדה לפסול את הצעת א.ע.הורביץ.  ביהמ"ש  א.ע.הורביץ 

אחורה לינואר. המסמכים של א.ע הורביץ נבדקו ויש לכם מאז אנחנו חוזרים יו ברוך: אז עכש
 חוו"ד שלי בנדון.  

 סקור אותה בבקשה רק מבחינת תנאי סף אחרים.רת: תבד

אחד שצריך לעשות אתו ברור שזה אם יש לו משהו שקשור למוקד   עיקרי ברוך: יש שם דבר
דאי שיש לו הוא חברה מוכרת, אבל רשמנו את זה כי במסמכים זה לא הובהר  וטלפוני , קרוב לו

 עד הסוף.  

 דברת: מה עם שכר מינימום לעובדים? 



 

 

 

 

 

ברוך: זה ענין של חתימה שישלים את זה. אני מציע שכתנאי לראיונות הורביץ ישלים את 
החתימה וענין הברור של המוקד החיצוני תעבירו את זה לשלב השני של הראיונות והם יעשו את  

 הברור. 

 דברת: אז כשהכרזנו על מילאון. 

 ברוך: ההחלטה בטלה. 

 דברת: הוא התחיל לעבוד? 

ל לעבוד שבוע לפני העתירה הוא המציא לי חוזה וערבות ואני לא עברתי על  ברוך: הוא לא התחי
. הוא כרגע לא הזוכה  ח את זה חזרהיקוהוצאתי לו גם מייל שיעד לדיון זה אלא הקפאתי את זה  

 והמכרז ממשיך להתנהל.  

 דברת: ומי כרגע עושה את העבודה? 

 . 15/10/22ציון: פרנקל את קורן עד 

 עבר.  15/10/22דברת: אבל 

 ציון: אף אחד לא צפה את זה

 ו משהו כדי להמשיך לעבוד. ידברת: אז אתה צריך עכש

 . אין לי ניירת. רוצים להאריך? זה אותה ניירת ציון: חשבתי על זה.

 25%דברת: השאלה אם זה מעל  

 ציון: ודאי 

 . 25%מזמן עבר את ה  עדי: זה מתמשך כבר המון זמן.

תה כאן  יובגלל הנסיבות המיוחדות שהי   15/10/22התאריך של ה : לאור העובדה  שעבר החלטה
 מאשרת את בקשתרזים כועדת המ  יעתירה שהתקבלה לפני כשבועיים ופס"ד בעקבותיה. אז 

לדרג   נתייםי ב לאפשר כדי 31/12/22עם פרנקל את קורן עד  התקשרותנוספת להמשך ה הארכה 
 .  לשולחן יוכשהמקצועי לבחון את המסמכים של א.ע הורביץ שחוזר ע

 ניקוד איכות. נקד לציון: וגם 

  המציעים ואז 3 אתניקוד איכות   נקדווי  יעשו את הברור הנדרש הגורמים המקצועיים :החלטה
  .חליט מי הזוכהת שוב ו ועדת מכרזים תתכנסו  הם יביאו בפני ועדת המכרזים את הממצאים

דורשת   12/2022ההחלטה של ועדת המכרזים להאריך את ההתקשרות עם פרנקל את קורן עד סוף 
 .  25%אישור מועצת העיר בגלל שהסכום עולה על גם 

 כולם בעד. – : פה אחד הצבעה

 

 פתיחה.  –תחזוקת תאורת רחובות בתחום השיפוט של רמה"ש   – 593/22מכרז פומבי מס' 

 הצעות כדלקמן:  2בפתיחת התיבה נמצאו 

 הנחה על כל סעיפי המכרז.  5.55% - עמי את יגאל  



 הנחה על כל סעיפי המכרז.  10.8% גביש קבלני חשמל 

 הנחה על כל סעיפי המכרז. 5% -  אומדן

 

 

 

 עודכנו פנסי לדים בכל העיר? כרגע דני ל: 

 תחזוקה של כל מערכת תאורת רחוב.  זו רמי:

 מיוחדות? דני א: מה זה אופציות 

 רמי: יש תקלות מורכבות יותר, יש גרילנדות שנשרפות..  

 ₪ למה הוא שווה?  28,000דברת: 

 עדי: אם אני זוכרת נכון זה הוגדר במכרז. 

 דני ל: מי כרגע עושה תחזוקה?

 רמי: עד כמה שזכור לי זה גביש.

 דני ל: מתי תסתיים התקנת עמודי לדים בעיר? 

 רמי: אבדוק ואגיד לך. 

 שזה הצהרת הקבלן.  46קשת לציין שבאומדן ובהצעה של גביש אין עמוד דברת: מב

 

 

 

 

 ברת וייזר ד

 יו"ר ועדת מכרזים 




